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نماینده مردم نائین و خور و بیابانک در مجلس شورای اسلامی:

استان اصفهان با چالشهای زیادی روبرو است

نماینده مردم نائین و خور و بیابانک در مجلس شورای اسلامی گفت: صحبتهای فعالان اقتصادی نشاندهنده

چالشهای زیادی است که استان اصفهان با آنها روبروست. این موارد میتواند نقطه عطفی باشد و بتوانیم نگرش

جدیدی نسبت به استان اصفهان در بحث بودجهای داشته باشیم.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، الهام آزاد، نماینده مردم نائین و خور و بیابانک در مجلس شورای اسلامی در نشست فعالان اقتصادی استان اصفهان با اعضای

کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی به میزبانی اتاق بازرگانی اظهار کرد: از همه نمایندگان مجلس شورای اسلامی که دعوت ما را پذیرفتید و در این فصل

بودجه که قرار است ردیف های اعتبارات برنامه مالی سال ۱۴۰۴ کشور بسته شود، به اصفهان آمدید تشکر می کنم. ما همیشه چالش هایی را تجربه کرده ایم و در مجمع نمایندگان

استان اصفهان که ۲۰ نفر هستیم، تلاش کرده ایم تا برای استان عزیزمان کاری کنیم. اما باید صادقانه بگویم که آنطور که باید و شاید برای اصفهان کاری نکرده ایم.

وی ادامه داد: به نظر می رسد اصفهان استانی برخوردار است، اما بر اساس آمار ارائه شده توسط ریاست محترم سازمان برنامه و بودجه، متوجه شدیم که ما در واقع کم برخوردار

هستیم.

آزاد اضافه کرد: در آستانه تعیین ردیف های بودجه لایه برنامه مالی کشور برای سال ۱۴۰۴ هستیم. در این شرایط و با توجه به بررسی برخی الحاقی ها و مواد قانون تنظیم بخشی

از مقررات مالی دولت، احساس کردم که این یک فرصت بسیار خوبی است تا کمیسیون برنامه و بودجه را به استان اصفهان دعوت کنم. مطمئن هستم که این اقدام منجر به خیر و

اثرات مثبتی خواهد شد. در این جلسه، صدای فعالان اقتصادی استان اصفهان و همچنین استاندار محترم را شنیدیم. به نظر من، این مباحث قطعاً در بودجه استان تأثیرگذار

خواهد بود.

وی افزود: نکات مطرح شده توسط فعالان اقتصادی نشان دهنده چالش های زیادی است که استان اصفهان با آن ها روبروست. این موارد می تواند نقطه عطفی باشد و بتوانیم

نگرش جدیدی نسبت به استان اصفهان در بحث بودجه ای داشته باشیم. امیدوارم با همکاری همه عزیزان، بتوانیم قدم های مؤثری برای پیشرفت استان عزیزمان برداریم.
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